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Al een flinke tijd vinden er ontwikkelingen op het Bovenstehuis plaats waar veel inwoners zich zorgen 
over maken. Zoals u zelf aangeeft: “Het buurtschap Bovenstehuis staat in de komende periode in een 
versneld tempo een aantal veranderingen te wachten.”

U stelde de raad voor een halve ton vrij te maken om een gebiedsregisseur in te huren. De raad ging 
hier niet in mee en heeft besloten dat u zelf een plan van aanpak moet opstellen na een 
buurtbijeenkomst om tot een gezamenlijk eindbeeld te komen. De planologische en milieukundige 
analyse biedt genoeg handvaten om aan de slag te gaan. De bijeenkomst met de buurt is reeds 
geweest.

Naar aanleiding van deze ontwikkelingen hebben wij vragen over uw koers.
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